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Bluetooth headset 
Quick Start Guide 

 
About Bluetooth technology 
Bluetooth is a short-range wireless communication technology for hands free devices. This technology is 
used for communication between Bluetooth devices such as Mobile phones, computers, PDA's and any 
other device with Bluetooth within a range of 10 meters. 
Bluetooth wireless headset 
The Bluetooth headset is a wireless headset with the latest Bluetooth V2.0 software. 
Battery charging 
The headset comes with a rechargeable battery included. The battery is not fully charged when it is new. For 
first time use, please charge the headset at least 4 hours to fully charge the battery. 
Appearance description 

 
 
Turn on /off the headset 
Turning on the HS01: Press the MFB button for around 5 seconds or until the LED flashes blue, this will turn 
on your headset. 
Turning off the HS01: Press the MFB button for around 3 seconds or until the LED flashes red, this will turn 
off your headset. 
Pairing the headset 
You are required to pair the headset with your mobile phone or other Bluetooth device before using the HS01.  
The must be powered off before initiating pairing mode. To initiate pairing mode hold the MFB button for 7 
seconds or until the unit starts flashing red and blue on the indicator LED. You will be required to input 
Pin-code. Please input the headset Pin-code: 0000 and carry out Pairing Process. 
Making and answering/ending calls 
Once the headset is successfully paired with your mobile and in standby, you can use the Headset to make 
and receive calls. In standby, dial the number on the mobile phone as you normally do. Once the call has 
been set up, the sound will be transmitted to your headset automatically. When the headset is ringing or the 
blue LED becomes Quick-flashing, press the MFB button to answer incoming call. You can adjust the 
headset volume by pressing the VOL+ button to increase the volume or VOL- button to decrease the volume 
during your calling. 
Wearing the HS01headset 
The can be worn on either the Left or Right ear. If you would like to wear the on the opposite ear than the unit 
came please see below for details. 
 

 
Please use the guide below to illustrate how to properly wear the Headset 
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über die Bluetooth Technology 
Bluetooth ist eine schnurlose Kurzdistance Kommunikations- technology für Freisprecheinrichtungen.  
Diese Technology wird zur Kommunikation zwischen Bluetooth Geräten wie Mobiltelefon, Computer, PDA´s 
und anderen Bluetooth Geräten mit einer Reichweite von 10 Metern genutzt. 
Bluetooth Headset 
Das Bluetooth Headset is ein schnurloses Headset mit der neusten Bluetooth V2.0 Software. 
Batterie laden 
Das Headset wird mit einem integrierten Akku ausgeliefert. Der Akku  ist im Auslieferzustand nicht geladen. 
Bitte laden Sie das Headset min. 4 Std. vor der ersten Inbetriebnahme. 
Beschreibung 

 
 
Ein- / Ausschalten des Headsets 
Einschalten des Headsets: Drücken Sie den Multifunktionsknopf ca. 5 Sekunden bis die LED anfängt blau zu 
blinken.  
Ausschalten des Headset: Drücken Sie den Multifunktionsknopf erneut ca. 3 Sekunden bis die LED anfängt 
kurz rot zu blinken.  
Headset mit Geräten paaren 
Sie müssen Ihr Headset mit einem Mobiltelefon oder einem anderen Gerät erstmalig paaren um es zu benutzten. Das 
Headset muss ausgeschaltet sein bevor Sie den Paarungsprozess beginnen. Um diesen zu beginnen drücken Sie den 
Multifunktionsknopf 7 Sekunden bis the LED anfängt rot und blau zu leuchten. Beginnen Sie den Paarungsprozess Ihres 
Gerätes bis zur Eingabe des PIN-codes (siehe Bedienungsanleitung Ihres Gerätes).  
Der Pin- code lautet: 0000 
 
Einen Anruf entgegen nehmen / beenden 
Wenn Ihr Heaset erfolgreich mit dem Gerät gepaart wurde können Sie es benutzen um einen Anruf zu beginnen, entgegen 
zu nehmen oder zu beenden. Wählen Sie die anzurufende Nummer auf Ihrem Mobiltelefon und beginnen Sie das Gespräch 
wie gewohnt. Beim Verbindungsaufbau wird das Gespräch automatisch auf das Headset geleitet. Wenn Sie den Klingelton 
im Headset hören und die LED blau blinkt können Sie den Multifunktionsknopf kurz drücken um das Gespräch entgegen zu 
nehmen. Sie können die Lautstärke während des Gespräches über die Knöpfe VOL+ oder VOL- regeln. 
Tragen des Headsets 
Das Headset kann sowohl auf der rechten als auch auf der linken Seite getragen werden (siehe folgende 
Abbildungen).  
 

 
 
Bitte sehen Sie die folgenden Abbildungen wie das Headset getragen wird. 

 

5. Ladebuchse 

6. Lautstärkregelung (+) 

7. Lautstärkregelung (-) 
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1. Ohrbügel 


